
 

 

 

 
 

 
 
Bodafors 
 
Protokoll styrelsemöte 2020-08-04 i PRO-gårdens trädgård 
 
Närvarande: Meta Boëthius, Gunilla Knutsson, Christina Borefur, 
Pelle Söderlund, Britt-Marie Dahlqvist, Britt Almqist, Eva Kilén, 
Ingegärd Nilsson, Monica Olofsson och Christer Eriksson. 
 
Dessutom adjungerade § 4 och 5 första punkten: Johnny 

Nilsson, Bengt Knutsson. Roger Samuelsson var kallad, dök inte 
upp. 
 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
 
 
§1. Mötet öppnas  
 - Meta hälsade alla välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
 
§3. Tidigare protokoll. 

-Styrelseprotokoll 2020-06-02 lades till handlingarna. 
-  

§4. Renovering av fönster. 
- Problem-dyr reparation. 
- Vad står i protokoll: Roger skulle tillfrågas om arbetet, 

enl. protokoll 2020-02-04. 
- Vad är sagt på styrelsemöten: 8 av 10 i styrelsen 

känner inte till vare sig överenskommelse eller 
timpenning förrän mötet 2020-06-02. 

- Fönstrens kondition: fönstren var (är) i väldigt 

    dåligt skick. 
- Utfört arbete och besiktning: Roger har skrapat och 

målat fönster och balkongdörr i balkongrummet och ett 
fönster i nedervåningen. 

-    Diskussion och avslut: Beslutades att Britt ska bestrida             
fakturan p.g.a. för många timmar v.s. utfört arbete. Roger  
    får komma med motivering. 



 

 

 

 Frivilliga anmälde sig till det fortsatta målnings- 
 arbetet. 

 
§5     PRO-gården 

-  Möte med Ingemar Wareborn, Johnny Nilsson, Bengt 
Knutsson och Pelle hölls 2020-06-30. 

-   Pro-styrelsen beslutade utse en Byggnadskommitté 
bestående av Britt Almqvist, Kenneth Franzen, Johnny Nilsson. 
Bengt Knutsson och Meta stöttar vid de första mötena. Britt är 
sammankallande. 

- Bengt redogjorde för vad som gäller förhållandet hyresgäst 
och hyresvärd.  

-  Trädgårdsskötsel och städning under sommaren har 
fungerat bra. 

 - Uthyrning av 6 bäddar, 12–13 juni, blev inte av. 
-  Uthyrt 2 rum, 11 –17 juli.   
-   Uthyrt 1 natt genom Ingegerd. 

§6 Nya medlemmar, avgående. 
- Ingen avliden. 
- 1 ny medlem. 

§7 Ekonomin 
- Britt säger att ekonomin är hyfsad. 
- PRO har ett kassaskåp som ska säljas. Beslut att vi säljer det på 
blocket. 
- Christer säger att lotteriförsäljningen har halverats p.g.a. 
Corona pandemin. 
- Beslutades att Britt reviderar årets budget. 

§8 Rapporter 
- Sommarutskick 8 juni. 
- Våfflor, kaffe och tipspromenad 17 juni ca. 30 deltagare, 
mycket trevligt. 
- Bokcirkel 24 juni. 
- Telefonkontakt med PRO-medlemmar, mycket uppskattat. 

 



 

 

 

§9  Kommande aktiviteter 
- Bokcirkel 12 augusti kl. 14.30. 
- Svampcirkel med Anders Hansen 20 augusti kl. 15.00. 
- Månadsmöte 25 augusti, auktion, ätbart och fina grejer. Obs.     
ej inslagna paket. Entré 50 kronor. Tält om det blir regn.  
- Kulturgatan, Meta tar kontakt. 
- Vad mera kan vi göra? Förslag V86. 

§10 PRO Samorganisationen och distriktet 
- Inget särskilt- inga webmöten. 

§11 KPR 
- Ingegerd har haft möte över Skype. Regeringen satsar 430 milj. 
på utveckling av sjukvården. Nässjö får 1,2 milj. till ny teknik för 
äldre. Socialstyrelsens nationella enkät om hemtjänsten har 
genomförts, där ligger Nässjö bra till. Rolf Wessman efterträder 
Meta som vice ordförande i KPR. 

§12 Hemsidan 
- Ny hemsida fr.om. 15 maj!!  Skriv på nästa utskick hur 
medlemmarna ska göra för att hitta den. 
- Nytt medlemsregister fr.o.m.1 april. 

§13 Övriga frågor 
 - Rensa i arkivet, Meta och Britt tittar på detta, hembygdsför.
 vill ha protokoll. Samorg. tillfrågas om protokoll. 

§14 Nästa möte 
 Tisdagen 1 september 2020 kl. 10.00. 

§15 Mötet avslutas 

 Meta avslutade mötet. 

 

 

Sekreterare   Justeras 


